
Bestyrelsesmøde torsdag 30. oktober 2008 
 
Mødet holdes kl. 19.00 hos Christina 

Deltagere: Flemming, Jon, Henning, Jesper 45, Ane, Christina 

Afbud: Ditte 

 

Dagsorden 

1.  Referat fra sidste bestyrelsesmøde – Jesper 

Godkendt 

2. Løbende sager og orientering:  

- Julefrokost.  

Ane er årets julefrokost-nisse, men hun skal have nogle hjælpenisser, ellers 

bliver frokosten nok ikke til noget. Er der ikke nogle der vil hjælpe? – skynd jer 

at melde jer til Ane i have 65. Hun har tlf.: 2286 0619, e-mail: 

anewessberg@hotmail.com. 

Julefrokosten bliver den 20. december og kommer til at koste 60 kr. for 

foreningens medlemmer. 

- Opdatering af hjemmesiden 

Det er stille og roligt på vej. 

- Reparation af Duehuset 

Der er arbejdsweekend den kommende weekend og det bliver reparation af 

hullet i taget og smukkesering af det indvendige og taget på terassen bliver 

ordnet. 

- Arbejdsweekend 

Der er også arbejdsweekend på udenoms arealerne og på legepladsen i den 

kommende weekend.  

- Visionsdag den 26 oktober 

Der var 17 deltagere og der er kommet gang i gamle såvel som nye initiativer. 

Der er udsendt referat på mailinglisten. Er du ikke på listen kan du få et referat 

ved Flemming. 

- Haveleje og vandforbrug 

Der bliver udsendt opkrævning for haveleje og vandforbrug fredag den 31. 

oktober. Bemærk betalingsfristen er sat den 10. november på girokort, men 

den må gerne rykkes til den 17. november.  

Vandafregningen er for perioden oktober 2007 til oktober 2008. I foråret 

opkrævede vi 200 kr i aconto. Dette beløb er fratrukket det beløb der skal 

betales og som er fremkommet ved aflæsning af vandurene. I foråret 2009 vil 

ændre aconto-betalingen, så den dækker det forventede årsforbrug. Det gør vi 

for at komme på omgangshøjde med kommunens opkrævninger. Se herom 

også det netop udsendte udsendte brev med haveblad og haveleje.  

- Havesalg 

Ingen. 

- Vejlukning 

Søndag den 2. november kl. 15.00. 



 

 

3. Vores bygninger – duehuset og fælleshuset. 

Torsdag den 6. november kl. 18.30 er der grønspættemøde og kl. 19.30 er der 

møde om vores fælleshuse Vi vil stadig gerne have gode ideer til hvordan vi 

skal anvende vores huse. I sær vil vi gerne have holdninger og tanker om 

anvendelsen af fælleshuset.  

Mogens have 72 er tovholder på at udarbejde forslag og overblik over 

fælleshusets vedligeholdelse alt efter hvordan vi ønsker at anvende det.   

4.  Byggesager – Flemming 

Pavel i have 65b har fået forhånds godkendt byggetegninger.  

5.  Økonomi - Ane 

Status på regnskab for 2008 

Vi mærker stadig ikke finanskrisen og tror den går udenom Søvang. Der er styr 

på regnskabet.. 

Vi indkøber regnskabsprogrammet Summa sumarum inklusiv support (prisen 

er ca. 2.200,-). 

6.  Forslag og spørgsmål fra medlemmer 

Der er kommet et forslag til kreativt værksted i kælderen. Bestyrelsen er positiv 

overfor anvendelsen af kælderen, men der er en række forhold der skal 

undersøges før vi kan give projektet grønt lys. Det drejer sig om de 

nødvendige elektriske installationer, de brandmæssige forskrifter, udsugning 

og eventuelle miljømæssige regler. Flemming og Christina fra bestyrelsen vil 

se på forespørgslen sammen med Britta. 

7. Evt. 

☺ 
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